
Haarlems Nieuwspoort. 
 
 
Geachte leden van de commissie Bestuur, 
 
In de Rondvraag van de eerstvolgende vergadering  zou ik graag het volgende aan U voor willen 
leggen: 
 
Het college is voornemens om het voormalige informatiecentrum  bij de entree van het Stadhuis te 
verhuren aan RTV Noord-Holland . 
Het verhuren van ruimte is een verantwoordelijkheid van het college van B&W. 
Maar omdat het hier om verhuur aan een omroep gaat leek het mij goed om hierover uw advies in te 
winnen. 
 
RTV-NH is een publieke omroep die de nieuwsvoorziening in onze provincie verzorgt. 
Het hoofdkantoor is gevestigd in Amsterdam en men wil graag een redactiepost in de 
provinciehoofdstad. 
Er zijn frequente contacten met RTV-NH en de samenwerking is goed. 
Zo kwam de gedachte op om zo gemakkelijk mogelijk nieuws te kunnen verzorgen vanuit het 
centrum van Haarlem. Aan de Grote Markt en in directe nabijheid van de lokale politiek. 
Ons college staat daar positief tegenover omdat uitzendingen bijdragen aan de marketing van de 
stad , wellicht bijdragen  aan een grotere belangstelling voor de lokale politiek en aan een pluriforme 
pers in Haarlem. 
Wel hebben wij als voorwaarde gesteld dat onze lokale omroep Haarlem 105 ook van de ruimte 
gebruik kan maken . Vooruitlopend op een besluit zijn daarover reeds goede afspraken gemaakt.  
Die afspraken dragen overigens bij aan een veel  bredere samenwerking tussen RTV-NH en Haarlem 
105. De beoogde naam zou “Haarlems Nieuwspoort “kunnen zijn. 
 
Onze Vastgoedafdeling heeft becijferd dat de huurprijs ongeveer 20.000 Euro per jaar bedraagt. 
Eventuele verbouwingen of investeringen zijn voor rekening van de huurder. 
   
Graag wil ik sonderen of er vanuit de raad bezwaren bestaan tegen het verhuren van dit 
gedeelte van het stadhuis aan een omroep. 
Uiteraard zijn alle restricties die de monumentale status van ons Stadhuis borgen onverkort van 
toepassing en zal het huurcontract per jaar opzegbaar zijn.   
  
Hoogachtend 
 
Bernt Schneiders 
Burgemeester. 


